
Cottage Miskad - Guadeloupe - Pointe-Noire

From 195.0 € / night - 1 bedroom(s) - 1 bathroom(s)



Galerie photos / Photo gallery



Votre location / Your rental

Magnifique cottage vue mer situé à Pointe-Noire en Basse-Terre sur un domaine privé comprenant une autre villa et deux
bungalows. 

Capacité d'accueil maximum de 4 personnes, il est idéal pour un séjour à deux ou en famille 

Récent (février 2022) il offre tout le confort nécessaire pour des vacances en Guadeloupe. 

Sublime terrasse couverte, dotée d'un coin salon , d'un coin repas et d'un bac à punch sécurisé par une alarme . Le toit
ouvrant au dessus du bac à punch permet d'admirer le ciel depuis votre bain. 

Vous disposerez également d'une cuisine moderne entièrement équipée, salon convertible climatisé, d'une chambre avec lit
double de 180cm x 200cm et d'une salle de bain avec douche à l'italienne et WC. 

A seulement 800m de la plage Caraibes, et à 5 minutes en voiture du Saut d'Acomat vous serez idéalement situé pour
rayonner en Basse-Terre

Adeptes de plongée sous marine, le cottage est à seulement 10 minutes de la plage de Malendure et de l'accès à la
Réserve Cousteau.

Véritable coup de coeur pour ce logement de charme sur la côte sous le vent. 


Magnificent cottage with sea view located in Pointe-Noire in Basse-Terre on a private domain including another villa and two
bungalows. 

Maximum capacity of 4 persons, it is ideal for a stay for two or in family. 

Recent (February 2022) it offers all the necessary comfort for a vacation in Guadeloupe. 

Sublime covered terrace, equipped with a lounge area, a dining area and a punch bowl secured by an alarm. The sunroof
above the punch bowl allows you to admire the sky from your bath. 

You will also have a fully equipped modern kitchen, air-conditioned convertible living room, a bedroom with double bed
180cm x 200cm and a bathroom with Italian shower and toilet. 

At only 800m from the Caraibes beach, and 5 minutes drive from Saut d'Acomat you will be ideally located to explore Basse-
Terre.

For scuba diving enthusiasts, the cottage is only 10 minutes away from Malendure beach and the access to the Cousteau
Reserve.

A real favorite for this charming accommodation on the leeward coast. 




Caractéristiques / Features

 70 m2 /  2 traveler(s) /  1 bedroom(s) /  1 bathroom(s)

Equipements / Equipment

 Filter coffee maker  Water tank  Air conditioner  Iron

 Oven  Dishwasher  Household linen  Crib

 Washing machine  Espresso machine  Microwave  Parking

 Swimming pool  Hair dryer  TV  Wifi  Barbecue  Sea view



Localisation



Laurence

+590 690 84 80 50
guadeloupe@villaveo.com


